
PROTOKÓŁ NR XXXIII/2021 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  

KTÓRA ODBYŁA SIĘ DNIA 28 GRUDNIA 2021 R.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Miejsce obrad: Miejski Ośrodek Kultury w Skórczu 

             ul. 27 Stycznia 4 

                                    83-220 Skórcz 

W sesji udział wzięło 15. Radnych 

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego. 
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 15. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 15, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

6 grudnia 2021 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

W tym miejscu, Burmistrz Janusz Kosecki wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Krzysztofem Czapiewskim wręczyli pani Marioli Kelpin akt awansu zawodowego 

nauczyciela mianowanego.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI UCHWAŁ RADY 

MIEJSKIEJ. (załącznik nr 3 do protokołu) 
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AD. 2. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2022 – 2033. (załącznik nr 4 do protokołu) 

Uchwałę Nr 244/g126/F/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej 

prognozie finansowej miasta Skórcz na lata 2022 – 2033 (załącznik nr 5 do protokołu) 

odczytała zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta, Joanna Kinder.  

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do omawianego projektu 

uchwały przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do omawianego projektu uchwały 

przedstawił jej przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do omawianego projektu uchwały 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXIII/216/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 grudnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 3 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

BUDŻETU GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2022 ROK. (załącznik nr 6 do protokołu) 

Uchwałę Nr 245/g126/P/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej 

miasta Skórcz na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu budżetu (załącznik nr 7 

do protokołu) odczytała zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta, Joanna Kinder.  

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do omawianego projektu 

uchwały przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do omawianego projektu uchwały 

przedstawił jej przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do omawianego projektu uchwały 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert. 
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W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXIII/217/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 grudnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 4 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY NR XII/79/2019 RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU  

Z DNIA 22 PAŹDZIERNIKA 2019 R. W SPRAWIE USTALENIA ZASAD 

PRZYZNAWANIA I WYSOKOŚCI DIET DLA RADNYCH RADY MIEJSKIEJ  

W SKÓRCZU ORAZ ZWROTU KOSZTÓW PODRÓŻY SŁUŻBOWYCH 

PRZYSŁUGUJĄCYCH RADNYM. (załącznik nr 8 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do omawianego projektu 

uchwały przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do omawianego projektu uchwały 

przedstawił jej przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do omawianego projektu uchwały 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXIII/218/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 grudnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 5. PRZYJĘCIE PLANÓW PRACY KOMISJI. 

Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na pierwsze półrocze 2022 roku przedstawiła 

jej przewodnicząca Barbara Graban (załącznik nr 9 do protokołu). 
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Plan pracy Komisji Gospodarczej na pierwsze półrocze 2022 roku przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski (załącznik nr 10 do protokołu). 

Plan pracy Komisji Społecznej na pierwsze półrocze 2022 roku przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert (załącznik nr 11 do protokołu). 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na pierwsze półrocze 2022 roku przedstawiła jej 

przewodnicząca Justyna Kreja (załącznik nr 12 do protokołu). 

W związku z brakiem uwag co do przedstawionych planów pracy komisji na pierwsze 

półrocze 2022 roku, Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził 

głosowanie nad ich przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem planów pracy komisji na pierwsze półrocze 2022 roku – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Plany pracy komisji Rady Miejskiej w Skórczu na pierwsze półrocze 2022 roku 

zostały przyjęte.  

 

 AD. 6. PRZYJĘCIE PLANU PRACY RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU 

NA 2022 ROK. 

Plan pracy Rady Miejskiej w Skórczu na 2022 rok (załącznik nr 13 do protokołu) 

przedstawił jej Przewodniczący Krzysztof Czapiewski.  

W związku z brakiem uwag co do przedstawionego planu pracy Rady Miejskiej w 

Skórczu na 2022 rok, Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził 

głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem planu pracy Rady Miejskiej w Skórczu na 2022 rok – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Plan pracy Rady Miejskiej w Skórczu na 2022 rok został przyjęty. 

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas  

XXXIII sesji Rady Miejskiej w dniu 28 grudnia 2021 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na XXXIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 15 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na XXXIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 16 do protokołu.  



 6 

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na XXXIII 

sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał Burmistrza, czy odbędzie się powitanie 

Nowego Roku na Rynku Maślanym? 

 Burmistrz odpowiedział, że ze względu na sytuację epidemiologiczną, a także sytuację 

w naszej szkole i przedszkolach, powitanie Nowego Roku na Rynku Maślanym nie odbędzie 

się.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poprosił, by poinformować o tym 

mieszkańców Skórcza.  

Burmistrz Janusz Kosecki poinformował zebranych, że w ubiegłym tygodniu, pan 

Premier ogłosił bardzo dobrą informacje dla nas. Otóż, ogłoszono, że zostanie dofinansowana 

budowa 51. obwodnic w ciągu dróg wojewódzkich. Jako jedna z trzech w województwie 

pomorskim, dofinansowana zostanie budowa obwodnicy Skórcza. Zostało przyznane 

dofinansowanie 50% wartości projektu. Dofinansowanie otrzymały jeszcze obwodnica 

Chojnic i obwodnica Kartuz. W dniu wczorajszym uczestniczyłem w briefingu prasowym 

pana Posła Kazimierza Smolińskiego, na którym nam zrelacjonował o jakie pieniądze chodzi i 

w jakim przedziale czasowym. To oczywiście był wiosek Zarządu Województwa 

Pomorskiego. Dalsza część procedowania i uzgodnień z ministerstwem leży po stronie 

Zarządu Województwa. My ze swojej strony, już przystępujemy do działania, aby wszystkie 

prace, które są po naszej stronie były wykonane na czas. Będziemy się starali pomóc we 

wszystkim, co będzie w naszej mocy, aby jak najszybciej do realizacji tej obwodnicy doszło. 

Jest to bardzo dobra wiadomość na koniec roku. To dofinansowanie to wielkość prawie 34 

milionów złotych, drugie tyle musi wysupłać pan marszałek, żeby można było tą inwestycję 

zrealizować. Na zakończenie swojego wystąpienia, Burmistrz podziękował wszystkim za ten 

kończący się 2021 rok. Swoje podziękowania Burmistrz skierował do radnych, do pani 

Skarbnik, do Sekretarza, do pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników gminnych 

jednostek organizacyjnych. Burmistrz zaznaczył, że rok 2021 nie był rokiem łatwym i 

powiedział, że przewiduje, iż 2022 będzie jeszcze trudniejszy, ale zgoda buduje, co w 

Skórczu widać, dlatego wspólnie z panem Przewodniczącym bardzo serdecznie jeszcze raz 

bardzo dziękuje wszystkim za współpracę i chciałby wręczyć małe promocyjne upominki.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski złożył wszystkim obecnym na 

sali obrad, jak również tym, którzy oglądali transmisję sesji przez Internet, serdecznie 

życzenia noworoczne.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XXXIII sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.35. Protokół zawiera 7 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 17 załączników. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 29.12.2021 r.  


